
Protokoll Årsmöte 2024
Ledskärs-Bådelögerns Vägförening
När: 20 juli 2024, kl 14:00.
Var: Laxögern 70 hos Malin o David

§ 1 Val av ordförande för mötet

Urban Sandström valdes som ordförande.

§ 2 Av styrelsen utsedd / val av sekreterare

Susanne Haugen valdes som sekreterare.

§ 3 Val av två justeringspersoner

Malin Brundin och Maria Sandström valdes som justeringspersoner.

§ 4 Styrelsens och revisorernas berättelse

Mats Ragnarsson föredrog verksamhetsberättelsen samt det ekonomiska utfallet.

Britta Andersson läste upp revisionsberättelsen.

§ 5 Ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet

§ 6 Förslag från styrelsen eller inkomna motioner

Inga förslag från styrelsen, eller inkomna motioner.

§ 7 Arvoden till styrelse och revisorer

Inga arvoden utgår till styrelse och revisorer.

§ 8 Styrelsens förslag till budget och utdebitering (årsavgift).

Budgeten föredrogs av Mats. Nuvarande Årsavgifter:

1. 20 st ordinarie medlemmar à 1900 kronor
2. 1 st Laxögerns Väg & Vattenförening, 3000 kronor
3. 1 st Länsstyrelsen, 1900 kronor

Styrelsen föreslår oförändrade årsavgifter.

Årsmötet beslutade att anta föreslagen budget inkl årsavgifter.



§ 9 Val av styrelse och ordförande

(”Mandattiden för ledamot är två år och för suppleant ett år.”)

Ledamöter (2 år):

Omval: Mats Ragnarsson, kassör (240701-260630).

Kvarstår: Per-Ola Glaas, ordförande (230701-250630),
Kvarstår: Urban Sandström, sekreterare (230701-250630),
Kvarstår: Kurt Jonsson, vägmästare (230701-250630).

Suppleanter (1 år):

Nyval: Nils Holmgren,
Omval: David Larsson,
Omval: Maria Sandström.

Beslut: Årsmötet beslutade nyval/omval enligt ovan.

§ 10 Val av revisorer (1 år)

Omval: Britta Andersson (sammankallande) samt Anita Andersson.

Beslut: Årsmötet beslutade omval enligt ovan.

§ 11 Val av valberedning (1 år)

Omval: Mona Hammarstedt (sammankallande) samt Sigbritt Jonsson.

Beslut: Årsmötet beslutade omval enligt ovan.

§ 12 Övriga frågor

1) Mötet beslutade att gå till mötes ett önskemål från Fredrik Nejonbäck, som har en
väglott som är både lång, bred och tätbeväxt.
Mötet beslutar att höstarbetsdagen fortsättningsvis även kommer innehålla att vi
hjälps åt med dikesvård av halva väglott 16, från Fredriks infart och norrut.

2) Nils informerar om att det i Skeppsvik finns tankar om en linfärja eller liknande över
södra utloppet av Sävarån. Från flera medlemmar gavs positiv respons, och även en
idé om en gångbro, som ett mer lättunderhållet alternativ. Det vore attraktivt för
många med möjlighet att cykla/vandra till/från vårt område till Skeppsvik.

3) När förväntas vi ha röjt våra väglotter?
Innan 1 september.

4) Tid och plats för nästa årsmöte.
19 juli kl 14.00 hos Staffan o Birgitta på Laxögern 72.

§ 13 Meddelande om var protokollet kommer att finnas tillgängligt efter justering.

Inom två veckor efter årsmötet, finns protokollet tillgängligt på föreningens webbplats
(ledbag.se). Information går även ut till alla medlemmar via e-post.



Sekreterare: Susanne Haugen

Justerare: Maria Sandström

Justerare: Malin Brundin




